
روز گذش��ته مقامات دولتی به دو اظهارنظر برخی 
از مقامات دولت س��ابق درخصوص موضوعاتی که به 
بابک زنجانی مربوط می شود، پاسخ دادند. محمدعلی 
بهمنی، رئیس کل سابق بانک مرکزی در دولت سابق 
و سعید مرتضوی مدیرکل سازمان تأمین احتماعی هر 
دو ارتباطشان را  با  بابک زنجانی انکار کردند که انکار آنها 

بلافاصله با پاسخ مقامات ذیربط دولت روبه رو شد. 
نام بابک زنجانی ب��رای اولین ب��ار در دولت محمود 
احمدی نژاد البته آن هم به صورت مخفف و تحت عنوان 
»ب- ز« شنیده شد. میلیاردر معروفی که در دولت دهم 
حواشی زیادی داشت؛ در دولت حسن روحانی پایش 
به مراجع قضایی باز شد و نامش در برخی محافلی که 
با فس��اد اقتصادی گره خورده بودند، به گوش رسید. 
در همین راس��تا برخی مسئولان دولت شخصا پیگیر 
جا به جایی مبالغ هنگفت به نفع زنجانی در دولت شدند. 
تا آن جا که اسحاق جهانگیری، معان اول دولت یازدهم 
در یکی از جلس��ات اتاق بازرگانی ایران گفت: »بخش 
خصوصی توانمند ایران هیچ گاه نمی تواند ساعت ها با 
رئیس کل بانک مرکزی جلسه خصوصی داشته باشد، 
در حالی  که ما شنیده ایم که وی ساعت ها با رئیس کل 
بانک مرکزی در یک اتاق اختصاصی جلس��ه داشته و 
حتی رئیس  کل اگر در جلس��ه رسمی حضور داشت، 
بیرون می آمد و در اتاق کناری آن جلسه رسمی با بابک 

زنجانی ملاقات   می کرد.«
در همین راس��تا اما محمدعلی بهمنی، رئیس کل 
بانک مرکزی دولت محمود احمدی نژاد روز گذش��ته، 
طی نامه ای خطاب به جهانگیری، پاسخی به اظهارات 
او داد. بهمنی در این نامه خطاب به جهانگیری ضمن 
خلاف واقع دانس��تن شنیده های جهانگیری مبنی بر 
دیدار وی با بابک زنجانی تأکید کرده است: »این برای 
اولین بار نیست که کسانی به خصوص در دولت یازدهم 
با استناد به شنیده ها و مسموعات و بی هراس از فرجام 
آن، اتهاماتی ناروا به دیگران نسبت می دهند. شایسته و 
بایسته است که مسئولان کشور و بالاخص کسانی که 
در مصادر بالاتر امور قرار دارند، مستدل و مستند سخن 
بگویند و با طرح مطالب بی پایه و اساس، اعتماد عمومی 
به نظام اسلامی و خادمان مردم را متزلزل و مخدوش 

نسازند.«
همچنین، بهمنی در ادامه نامه اش به کار دقیق بانک 
مرکزی و حساب های ثبت شده اشاره کرد و یادآور شد: 
»شما واقف هستید که کار بانک مرکزی بسیار دقیق 
است و حساب های آن تا کسر ریال به طور دقیق ثبت 
و ضبط می ش��ود و به طور مرتب توسط هیأت نظارت، 
مورد مداقه و بررسی قرار می گیرد و همچنین هرگونه 
رفت وآمد به دفت��ر رئیس کل بانک مرکزی از س��وی 
رئیس این دفتر، ثبت و ضبط و فیلمبرداری می شود، 
بنابراین به جای اس��تناد به ش��نیده ها با یک تحقیق 
ساده می توانس��تید به غیرواقعی بودن شنیده هایتان 
پی ببرید.« او با اشاره به این که بانک مرکزی صرفا وجوه 
حاصل از فروش نفت را دریافت و پس از انجام تکالیف 
قانونی، بقیه را به حساب خزانه واریز می کند، اذعان کرد: 
»بانک مرکزی اصولا در فروش نفت هیچ دخالتی ندارد 
و تشکیل جلسه با فرد یا افراد خاص در این زمینه، معنا 

و مفهومی ندارد.«
اما به دنبال انتشار نامه سرگش��اده بهمنی به معاون 
اول رئیس جمه��وری در مورد عدم ارتب��اط و ملاقات 
باب��ک زنجانی با مقام��ات دولت قب��ل، روابط عمومی 
نهاد ریاست جمهوری هم س��اعاتی بعد، توضیحاتی را 
ارایه کرد. در بخشی از این نامه خطاب به بهمنی آمده 
اس��ت: »بی تردید آنچه در اظهارات معاون اول محترم 
رئیس جمهوری موردتوجه ق��رار گرفته توهین به فرد 

یا افراد خاصی نبوده، بلکه تأکید بر این نکته اس��ت که 
این گونه مسائل بدون دستور مستقیم و همراهی مقامات 
دستگاه های ذیربط میسر نیس��ت. مسائلی که نشان 
می دهد با اعمال نفوذ دست های قدرتمند پشت پرده، 
زمینه سوءاستفاده های بی سابقه ای در کشور فراهم شده 
و امروز باید عوامل این فساد های بزرگ به افکارعمومی 
معرفی شوند. عواملی که با حمایت های آشکار و پنهان 
باعث ش��دند بابک زنجانی در موقعیت های مختلف با 
مقامات بلندپایه کشور ملاقات کرده و آنها برای پیگیری 
کارهای وی دستورات فوری صادر کنند. انتظار این بود 
که آقای بهمنی نسبت به اصل موضوع، توضیح بیشتری 
می دادند تا مشخص شود دقیقاً چه کسانی، صلاحیت 
بانک فاقد اعتبار بابک زنجانی در مالزی را برای انتقال 
حجم عظیم منابع بیت المال و برقراری تعامل گسترده 
شبکه بانکی با آن تأیید کرده اند و همین امر موجب هدر 
رفتن سرمایه ملی شده است. در پایان این نامه هم نهاد 
ریاست جمهوری دو نکته را مورد تأکید قرار داده است. 
اول این که نباید با سکوت، موضوع برگشت 2.7 میلیارد 
دلار به خزانه کشور و رو ش��دن دست های پشت پرده 
که از مطالبات مقام معظم رهبری و مردم اس��ت، دچار 
فراموشی ش��ود. دومین نکته نیز این که هیاهوی بیش 
از حد رسانه ای که خواسته متخلفان است ممکن است 
باعث انحراف افکارعمومی و دور ش��دن از اصل موضوع 
ش��ود که پرداختن ب��ه آن را بیش از ای��ن به مصلحت 
نمی دانیم و فقط به توضیحات اخیر دادس��تان محترم 
تهران اشاره می کنیم که گفته اند در پرونده بابک زنجانی 
برخی از وزرا و رئیس کل سابق بانک مرکزی برای ادای 

پاره ای توضیحات به دادستانی احضار شده اند.
 ماجرای بابک زنجانی

 و سازمان تأمین اجتماعی
اما اینگونه نیست که نام بابک زنجانی تنها در عرصه 
نفت ش��نیده ش��ود. زمزمه هایی درخصوص ارتباط او 
با س��ازمان تأمین اجتماعی در دولت س��ابق به ریاست 
س��عید مرتضوی نیز به گوش می رس��د. البته س��عید 
مرتضوی صحت این زمزمه ها را از اساس زیرسوال برده 
و گفته است: »من به اندازه یک چوب کبریت هم به بابک 

زنجانی نداده ام.« مرتضوی در گفت وگو با ایرنا، با اش��اره 
به شکایتش از علیرضا محجوب، رئیس کمیته تحقیق 
و تفحص از سازمان تأمین اجتماعی و علی ربیعی وزیر 
فعلی کار به اتهام نش��ر اکاذیب به قصد تشویش اذهان 
عمومی و ایراد تهمت و افترا گفت: »این ش��کایت برای 
گذشته و حدود ۶ماه قبل است. این فرد در جمع مدیران 

تأمین اجتماعی گفت��ه بود ۳۰ هزار میلی��ارد تومان در 
پرونده بابک زنجانی سوءاستفاده مالی شده و اموال تأمین 
اجتماعی تضییع شده است و این میزان ۱۰برابر پرونده 
فساد ۳ هزار میلیاردی است.« او افزود: »من همان لحظه 
هم پاسخ دادم و گفتم که به اندازه یک چوب کبریت هم 
به بابک زنجانی ندادیم چ��ون این تنها یک تفاهمنامه 
بوده و بعد هم این تفاهمنامه لغو شد. برای همین تأمین 
اجتماعی هی��چ معامله ای با بابک زنجان��ی انجام نداده 
و پولی هم ردوبدل نش��ده و به دلیل اتهام افترا و نش��ر 
اکاذیب از وزیر رفاه شکایت کردم.« مرتضوی همچنین 
خواستار تشکیل دادگاهی علنی شد و گفت: »می خواهم 
این دادگاه علنی برگزار شود. پاسخ های من به اتهامات 
شاکیان را باید رسانه ها ضبط کنند.« در پی این ادعاها، 
مدیرکل فعلی س��ازمان تأمین بلافاصله پاسخی ارایه 
کرده و گفته است: »بخشی از چک های تضمینی داده 
شده از سوی این س��ازمان به بابک زنجانی در معاملات 
نفتی مورد استفاده قرار گرفته است.« سیدتقی نوربخش 
در گفت وگو با ایرنا، درخصوص اظهارنظر مرتضوی مبنی 
بر این که تنها تفاهمنامه ای بین ما امضا شده که بعدا نیز 
لغو شد، گفت:  در کدام تفاهمنامه بیش از ۱7 هزار میلیارد 
تومان چک تضمینی داده می شود؟ او گفت:  بخشی از 
این چک ها به عنوان ضمانت قسمتی از معاملات نفتی 
بابک زنجانی مورد اس��تفاده قرار گرفته ش��ده اس��ت. 
مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی گفت: این سازمان 
از بابک زنجانی و س��عید مرتضوی شکایت کرده که در 
محاکم قضایی باید مورد رسیدگی قرار می گیرد. او گفت:  
مطمئن هستم آنچه حق است در محاکم اجرا می شود. 
نوربخش تفاهمنامه را یک چیز کلی دانس��ت و گفت:  
تفاهمنامه یک چیز کلی است و از نظر حقوقی تکلیفش 

مشخص است.

خبر روی خط خبر

 پس لرزه های
 دو پرونده 
جنجالی

ماجرای
 پرونده مرتضوی
 و زنجانی بالا گرفت
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 تقدیر نمایندگان مجلس از
 سرلشکر سلیمانی در مبارزه با داعش 

2۰۸تن از نمایندگان مجلس در بیانیه ای از نیروی 
قدس سپاه پاسداران و سرلشکر سلیمانی برای مبارزه 
با گروه های تروریستی و داعش تقدیر و تشکر کردند.

به گزارش تس��نیم، جمعی از نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی با امضای بیانیه ای از اقدامات سرلشکر 
قاسم سلیمانی فرمانده س��پاه قدس پاسداران برای 
ایجاد امنی��ت در منطقه و مبارزه ب��ا گروهک های 

تروریستی و داعش تقدیر و تشکر کردند.
این نماین��دگان در ادامه آورده ان��د از نیروهای 
پرت��وان و متعهد و مقت��در نیروی قدس س��پاه و 
فرماندهی هوش��مند و پرتوان و قهرمانان س��ردار 
س��لیمانی تقدیر می کنیم و از نقش تعیین کننده 
نیروی ق��دس، این ب��ازوی مقتدر ام��ت انقلاب 
اسلامی و رهبر معظم انقلاب اس��لامی در دفاع از 
ملت مسلمان و پایداری از امنیت منطقه و مبارزه 
مقتدرانه و پیروزمندانه با گروهک های تروریستی 
به ویژه گروهک تروریستی جنایتکار و شرور داعش 
این مزدور اس��تکبار جهانی و صهیونیسم جهانی 

تقدیر و تشکر می کنیم.

 هادی خامنه ای:
 اصلاحات تمام شدنی نیست

کنگره سراسری مجمع نیروهای خط امام)س( 
با حضور دبیرکل و اعضای شورای مرکزی، دبیران 
اس��تان ها و اعضای س��ازمان جوانان استان های 
مختلف برگزار شد. به گزارش ایسنا، حجت الاسلام 
سیدهادی خامنه ای دبیرکل مجمع نیروهای خط 
امام)س( در ابتدای مراسم در سخنانی با اشاره به 
این که طبق اساس��نامه کنگره باید سالی یک بار 
برگزار می شد، گفت:  به دلیل این که در سال های 
گذشته برگزاری اجتماعات و کارهای تشکیلاتی با 
مشکلات جدی روبه رو بود، این امر صورت نگرفت. 
دبیرکل مجمع نیروهای خط امام)س( در ادامه این 
همایش با بیان این که ما معتقدیم اصلاحات باید 
در جامعه دایمی باشد، گفت:  اصلاحات تمام شدنی 
نیست، هیچ زمانی نباید فکر کنیم اصلاحات آمد و 
کارها تمام شد و همه چیز درست شد. ما به عنوان 
یک پروس��ه به اصلاحات ن��گاه می کنیم، یعنی 
این که نتیجه کار امروز را ۵۰ سال دیگر می بینیم. 
او گفت: قبل از انقلاب هم همین طور بود، جلسات 
و سخنرانی هایی که شهید بهشتی و شهید مطهری 
برگزار می کردند، نتایجش بعد از انقلاب مشخص 
ش��د. اکثر خدمتگزاران به انقلاب تربیت شدگان 

جلسات شهید بهشتی و شهید مطهری  بودند.

عارف در دیدار نایب رئیس مجلس آلمان:

آلمان در به نتیجه رسیدن مذاکرات 
هسته ای مشارکت فعالی داشته  باشد

عضو مجمع تش��خیص مصلحت نظ��ام با بیان 
اینکه عدم ارائه سوخت به هواپیماهای مسافربری 
ای��ران هیچ توجی��ه حقوق بش��ری ن��دارد، گفت: 
برخی نهادهای حقوق بش��ری با معیارهای دوگانه 
مس��ائل حقوق بش��ر را دنبال می کنند. به گزارش 
امید،دکتر محمدرضا عارف عضو مجمع تشخیص 
مصلحت نظام در دیدار »کلاویا رویت« نایب رئیس 
مجلس آلمان با بیان اینک��ه روابط ما با آلمان روابط 
دیرینه ای است اظهار داشت: امیدواریم گسترش و 
اهمیت روابط دوجانبه به حل مشکلات منطقه ای 
کمک کند و از این س��فر برای توسعه روابط بین دو 
کشور استفاده شود. وی افزود: نمایندگان مردم در 
کشورهای مختلف با توجه به جایگاه قانونگذاری در 

تقویت روابط بین کشورها موثر هستند.
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام همچنین 
به انتخابات س��ال آینده مجلس ش��ورای اسلامی 
اش��اره و تصریح کرد: ما در ماه مارس س��ال آینده 
انتخابات مجل��س را داریم و از ام��روز برنامه ریزی 
توسط اصلاح طلبان برای حضور در انتخابات شروع 
شده است و ما گروهی هستیم که اگر مشارکت در 
انتخابات مثل سال گذشته باشد می توانیم اکثریت 
کرس��ی های مجلس را به دست آوریم. عارف تاکید 
کرد: به هر حال باید منتظر ماه مارس س��ال 2۰۱۶ 
ماند و اگر ما در آن انتخابات پیروز ش��دیم شما را در 
ماه های ابتدای بعد از پیروزی ب��ه ایران دعوت می 
کنیم و اگر روی کار نیامدیم به عنوان یک ان جی او 
و تشکل مردمی  شما را مجددا به فرهنگستان علوم 
دعوت می کنیم. وی همچنین به مسئله هسته ای و 
مذاکرات ایران با ۱+۵ اشاره کرد و گفت: خوشحالیم 
که غرب متوجه شد که ما در ار تباط با فناوری های 
هسته ای به دنبال استفاده غیر صلح آمیز نیستیم و 
به این باور داریم که جزو نادر کشورهایی هستیم که 
فعالیت هایمان شفاف بوده و اجازه بازرسان آژانس را 
در کشورمان از تاسیسات هسته ای به طور کامل داده 
ایم. عارف به فتوای مقام معظم رهبری در خصوص 
تحریم استفاده از سلاح هسته ای اشاره کرد و افزود: 
ما در عین حال در مسئله هس��ته ای با فتوا روبه رو 
هستیم و مسلما شما جایگاه فتوا در فقه شیعه را می 
دانید؛ ما هیچ گاه نمی توانیم خلاف فتوای رهبری در 
این امر عمل کنیم. وی مبنای مذاکرات ایران با ۵+۱ 
را توافق ژنو دانست و افزود: امیدواریم آلمان در این 
زمینه مشارکت فعالی داشته باشد که قطعا به نتیجه 
رسیدن این مذاکرات به نفع طرف های مذاکره است.

وزیر دادگستری: 

 متهمان زیادی در پرونده
 رحیمی وجود دارند

حجت الاس��لام مصطفی پورمحمدی با اش��اره 
به عملکرد دس��تگاه قضا در رس��یدگی ب��ه پرونده 
محمدرض��ا رحیمی، مع��اون اول رئیس جمهوری 
س��ابق، گفت: قوه قضائیه در رس��یدگی به پرونده 
یکی از مقامات عالیرتبه س��ابق در کش��ور، اقتدار و 
توانایی خود را نش��ان داد. به گزارش ایلنا، مصطفی 
پورمحمدی در حاش��یه »نشس��ت ملی شیوه ها و 
روش های استرداد دارایی در چارچوب کنوانسیون 
مبارزه با فساد سازمان ملل متحد« افزود: این گونه 
برخوردها نیاز جدی جامعه ماست و امیدواریم دیگر 
در کشور شاهد چنین اتفاقاتی نباشیم و اگر تخلفی 
صورت گرفت، اقتضای عدالت این است که رسیدگی 

و برخورد قاطع صورت گیرد.
وزیر دادگستری تصریح کرد: این پرونده ۵ سال 
طول کش��ید تا اطلاعات لازم آن به دس��ت بیاید، 
ضمن این که متهمان زی��ادی در این پرونده وجود 
داشتند. او افزود: حسابرسی در این پرونده طولانی 
بود و همچنین تشریفات دادرسی هم طولانی شد 
چرا که تخلف��ات متعددی در ای��ن پرونده صورت 
گرفته بود. وقت��ی در پرونده نام اف��راد مهم مطرح 
می شود، حساسیت ها بیشتر می شود و عملا زمان 
رسیدگی طولانی خواهد شد و این پرونده محکوم 
این تشریفات شد. پورمحمدی درخصوص پرونده 
مدیرعامل سابق منطقه آزاد کیش، گفت: متاسفانه 
در مناط��ق آزاد به خص��وص کیش ما ب��ا تخلفات 
پی درپ��ی در دوره های مختلف مواج��ه بوده ایم و 
من در دوره ای که در س��ازمان بازرسی مشغول به 
کار بودم، ی��ک واگذاری 2۰۰ هکت��اری زمین که 
بدون کارشناس��ی درست به یک فردی که تابعیت 
کش��ور بیگانه را قبول ک��رده بود ص��ورت گرفت. 
وزیر دادگس��تری ادامه داد: یک��ی از پرونده هایی 
که باید از طولانی ش��دن آن تأسف بخوریم همین 
پرونده بود که باعث تضییع حقوق بیت المال شد؛ 
ضمن این که این پرونده بس��یار پیچیده شده بود و 
براساس توافقاتی که کرده بودند پای خارجی ها به 
میان آمده بود و حقوقی را ب��ه ما تحمیل کرده که 
هنوز هم متأس��فانه درگیر آن هستیم. او قرار دادن 
دوتابعیتی ها را در پس��ت های کلیدی، غیرقانونی 
خواند و گفت: کس��ی ابراز نمی کند که من تابعیت 
ج��ای دیگ��ری را دارم؛ البته بح��ث کارت اقامت 
همه اش مربوط به تابعیت نیس��ت و در کشورهای 
مختلف کارت ه��ای اقامت آث��ار حقوقی مختلف 
دارند و همه را یکسان نمی توان اجرا کرد. مصطفی 
پورمحمدی در جمع خبرنگاران در پاس��خ به این 
س��وال که آیا امکان اس��ترداد اموالی که خاوری از 
کش��ور خارج کرده اس��ت، وجود دارد یا نه، گفت: 
امیدواریم افرادی که به وی پناه داده اند کمک کنند 
تا هم خود او و هم اموالی را که از کشور خارج کرده 
برگردانیم. وزیر دادگس��تری افزود: در کنوانسیون 
مبارزه با فساد، این نکته وجود دارد استرداد اموالی 
که از کشور خارج شده و همچنین استرداد متخلفان 

و مجرمان مورد تأکید قرار گرفته است. 

گزارش

ش�هروند| ۱۵ دقیقه پی��اده روی ب��ا وزیر امور 
خارجه آمریکا روزها اس��ت که موج��ب اعتراض 
منتقدان محمدجواد ظریف در مجلس شده است. 
روز گذش��ته  2۱ نماینده مجلس در نامه ای سوال 
از وزیر امور خارجه را تقدیم هیأت رئیس��ه مجلس 

کرده اند.
در بخش��ی از س��وال این نمایندگان آمده است: 
علت دو خطای دیپلماتیک شما در حاشیه مذاکرات 
اخیر چیست؟ چرا به نشانه اعتراض به توهین نشریه 
فرانسوی سفر خود را به فرانس��ه لغو نکردید؟ این 
نمایندگان خطاب به محمدجواد ظریف نوشته اند: 
آقای وزیر ش��ما بیش از همه از کارش��کنی کشور 
استکباری آمریکا در روند مذاکرات هسته ای باخبر 
هستید و حتما خاطرات زیاده خواهی های شیطان 
ب��زرگ را در طول مذاکرات به خص��وص مذاکرات 
مسقط فراموش نکرده اید. پس نمی توان صمیمیتی 
میان وزرای خارجه کشورمان و آمریکا متصور بود تا 
منتهی به پیاده روی در خیابان های ژنو بشود. به نظر 
می رسد نمایندگان عمدتاً نزدیک به جبهه پایداری 

که طیف اصلی منتقدان ظریف در مجلس را تشکیل 
می دهند بیش از هر چیز متوجه حرکات وزیر امور 
خارجه در غالب مذاکرات با ۱+۵ هس��تند. پیش از 
این نیز سیدمحمود نبویان یکی دیگر از نمایندگان 
تهران در همایشی تحت عنوان »گردهمایی بزرگ 
منتقدین توافق ضعیف« که نیمه های اردیبهشت ماه 
امسال برگزار شد گفته بود »رابطه با آمریکا و سران 
کفر، امری است که از دنبال کردن مذاکرات پیگیری 
می ش��ود. آنها دنبال ایجاد رابطه و دوستی هستند 
و در مذاک��ره ن��ام یکدیگر را به اس��م کوچک صدا 
می زنند. آیا این روش مذاکره است؟« درعین حال 
تمامی صداهای مجلس نیز علیه وزیر امور خارجه 
نبوده است، ازجمله کمال الدین پیرموذن نماینده 
مردم اردبیل در تذکر ش��فاهی روز گذشته خود با 
بیان این که همه ما با انسجام داخلی در گفتار و کردار 
حامی تیم با کفایت مذاکره کننده هس��تیم گفت: 
بنازم قدم های محکم ظریف را که با وزیر امور خارجه 
کشوری مقتدرانه برداشته شد که زمانی سفیر آن 

کشور به شاه ایران وقت ملاقات نمی داد.

21 نماینده مجلس نامه سوال از ظریف را تقدیم هیأت رئیسه مجلس کردند

بازخواست از ظریف به خاطر یک پیاده روی

محمود احمدی نژاد با اشاره به محکومیت قضایی معاون اول خود: 

اتهامات رحیمی مربوط به دولت های نهم و دهم نیست
دفتر محمود احمدی نژاد، رئیس جمهوری سابق، در اطلاعیه ای خطاب به مردم درخصوص 
حکم نهایی محمد رض��ا رحیمی، معاون اول رئیس جمهوری س��ابق توضیحاتی ارایه کرد و 
دولت های نهم و دهم را از این اتهامات مبرا دانست. به گزارش ایسنا، در این اطلاعیه که با امضا 
محمود احمدی نژاد منتشر شده است، اتهامات محمد رضا رحیمی، مربوط به دوران ریاست 
او بر دیوان محاسبات کشور دانسته شده و هرگونه ارتباط میان اتهامات با دوران مسئولیت او 
در دولت های نهم و دهم رد ش��ده است. در بخشی از این اطلاعیه آمده است: » تمام ماجرای 
آقای رحیمی حتی با فرض صحت اتهامات و قبول رسیدگی قانونی و صحیح مربوط به سال 
۸۶ و قبل از آن و دوره ریاس��ت ایشان بر دیوان محاسبات کش��ور وابسته به مجلس شورای 
اسلامی و پیش از همکاری و حضور ایش��ان در دولت نهم بوده و در آن زمان چنین مسائلی 
مطرح نبوده اس��ت. اصولا این موضوع هیچ ارتباطی با دولت و حتی دوره خدمت ایش��ان در 
دولت های نهم و دهم ندارد و دلیل اصرار بر ارتباط دادن آن به دولت قبل بر همگان آش��کار 
است.« احمدی نژاد همچنین دولت های نهم و دهم را دولت هایی »پاک و خدمتگزار« توصیف 
کرده است که با »اطلاع رسانی سهوی یا عمدی، نادرست و مبهم، همانند ماجراهای بانکی 
و نفتی، سنگین ترین هجمه ها علیه ش��ان انجام می ش��ود.«  احمدی نژاد عنوان کرده است 
که مدیران ارش��د دولت های نهم و دهم »پاسخ های قطعی به اتهامات بی اساس علیه خود« 
داده اند و »برای رعایت مصالح کش��ور و به عنوان وظیفه ای ملی و دینی و جهت جلوگیری از 
بهانه جویی ها، مشقات و سختی های سکوت را بر خود هموار کرده اند لیکن همچنان که مردم با 

فراست ایران زمین از گذشته های دور گفته اند: ماه همیشه زیر ابر پنهان نمی ماند.«


